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کسب مقام اول شرکت برق منطقه ای 
خوزستان در جشنواره شهید رجایی

شرکت برق منطقه ای خوزستان رتبه نخست 
را در بین تمامی دستگاه های اجرایی استان در 

نهمین جشنواره شهید رجایی کسب کرد.
ارزیابی عملکرد سال  بر اساس  این شرکت   
که  استان خوزستان  اجرایی  ۱۴۰۰ دستگاه های 
استان  برنامه ریزی  و  مدیریت  سازمان  توسط 
انجام گرفت، رتبه نخست را در بین ۶۳ دستگاه 
مجموع  در  ارزیابی  در  کننده  شرکت  اجرایی 
کسب  با  اختصاصی  و  عمومی  شاخص های 
بیشترین امتیاز )۱۹۹۴.۲ از مجموع ۲۰۰۰ امتیاز( 
کسب کرد. نهمین جشنواره شهید رجایی استان 
خوزستان در هشت شاخص عمومی نحوه ارائه 
استفاده، شایسته  و سهولت  خدمات دستگاه 
و  اجرا  انسانی،  نیروی  انتصاب  در  سالاری 
کارکنان،  و  مدیران  آموزشی  دوره های  ارشیابی 
ارائه خدمت به  اداری دستگاه،  ارتقاء سلامت 
شهروندان توانخواه، استقرار نظام رسیدگی به 
شکایات مردمی، استقرار نظام جامع توسعه و 
ترویج فرهنگ اقامه نماز و آسیب شناسی بهبود 
منطقه ای  برق  شرکت  که  شد  برگزار  عملکرد 
خوزستان در این بخش ۹۹۴/۲ امتیاز از مجموع 
شاخص  پنج  کرد.در  کسب  را  امتیاز   ۱۰۰۰
اختصاصی توسعه ظرفیت  پست های انتقال و 
فوق توزیع، توسعه خطوط انتقال و فوق توزیع، 
پایداری شبکه انتقال، پایداری شبکه فوق توزیع 
و میزان تعامل موثر با شرکت مادر تخصصی 
توانیر در خصوص وضعیت پروژه های در دست 
اقدام نیز شرکت برق منطقه ای خوزستان امتیاز 
کامل ۱۰۰۰ را کسب کرد و در شاخص عمومی 
و اختصاصی و مجموع این دو شاخص، موفق 
به کسب رتبه نخست در جشنواره شهید رجایی 

استان خوزستان شد. 
حالی  در  خوزستان  منطقه ای  برق  شرکت 
کسب  را  رجایی  شهید  جشنوراه  نخست  رتبه 
کرده است که پیش از این امتیاز کسب شده 
در شاخص های اختصاصی را ) توسعه ظرفیت 
به  برق(  شبکه  پایداری  و  خطوط  و  پست ها 
صورت عملی با پایداری شبکه برق انتقال در 
اوج مصرف تابستان گرم نشان داد و توانسته 
بود هم برق مورد نیاز بخش خانگی و صنایع 
پایدار سازد و هم اجازه نداد که چرخ دیگر  را 
مشاغل از حرکت بایستد. قابل ذکر است شرکت 
عملکرد  ارزیابی  در  خوزستان  منطقه ای  برق 
در   ۱۳۹۱ سال  در  استان  اجرایی  دستگاه های 
جایگاه ۴۰ نشست و در این مدت )سال ۱۴۰۰( 
با برنامه ریزی های انجام شده و ارتقای عملکرد 
خود در شاخص های عمومی و اختصاصی موفق 
به کسب رتبه نخست در جشنواره شهید رجایی 
در بین تمامی دستگاه  اجرایی خوزستان شد.  در 
جشنواره رجایی سال قبل استان که به ارزیابی 
عملکرد دستگاه های اجرایی استان در سال ۹۹ 
پرداخته بود، شرکت برق منطقه ای خوزستان 
رتبه دوم را در بین دستگاه های اجرایی خوزستان 

کسب کرده بود. 

دهمین جلسه بررسی وضعیت آب 
بندان های غیرمجاز مسیر رودخانه 

گرگانرود برگزار شد
بندان  آب  وضعیت  بررسی  جلسه  دهمین 
های غیرمجاز مسیر رودخانه گرگانرود با حضور 
معاون حفاظت و بهره برداری و دیگر اعضای 
آب  گلستان شرکت  سالن جلسات  در  جلسه 
تیموری  شد.جواد  برگزار  گلستان  ای  منطقه 
اظهار کرد: با توجه به بررسی های بعمل آمده 
بندان  آب  تخریب  بندی  اولویت  درخصوص 
های غیرمجاز مسیر رودخانه گرگانرود، تعداد 
۶ قطعه از آب بندان های غیرمجاز در اولویت 
انجام عملیات تخریب و آزادسازی قرار گرفت و 
مقرر شد ، در صورتی که آب بندانی از موارد ذکر 
شده دارای آب است، ابتدا قسمتی از آن تخریب 
شود تا آب داخل آن خارج شده و سپس نسبت 

به تخریب کامل آن اقدام لازم بعمل آید.
به  برنامه ریزی در زمان تخریب  افزود:  وی 
آب  قطعه  تعداد حداقل ۵  که  باشد  ای  گونه 
بندان غیرمجاز در هر روز تخریب گردد. پیگیری 
احکام قضایی و هماهنگی با دادستان و نیروی 
انتظامی شهرستان گنبد جهت تخریب آببندان 
و  کتبی  صورت  به  شده  ذکر  غیرمجاز  های 

حضوری بعمل آید.

توسعه پست ۴۰۰ کیلوولت جندی 
 شاپور و ۲ پست GIS در دزفول

فوق  برق  پست   ۳ بهینه  سازی  و  توسعه 
توزیع در دزفول با حضور مدیرعامل شرکت برق 
در  دزفول  نماینده مردم  و  منطقه ای خوزستان 
مجلس شورای اسلامی مورد بررسی و تمهیدات 
لازم در این خصوص اندیشیده شد. در نشستی 
که با حضور محمود دشت بزرگ مدیرعامل این 
در  دزفول  نماینده  آوایی  احمد  سید  شرکت، 
مدیرعامل  فرماندار،  اسلامی،  شورای  مجلس 
شرکت توزیع نیروی برق خوزستان و مسئولان 
محلی در فرمانداری دزفول برگزار شد، مسائل و 
موانع توسعه ۳ پست برق در این شهر بررسی 
شد. در این نشست مقرر شد ضمن توسعه پست 
۴۰۰ به ۱۳۲ کیلوولت جندی شاپور، پست قدیمی 
۱۳۲ به ۱۱ کیلوولت فرعی دزفول بهینه سازی و در 
قالب یک پست GIS بازسازی و پست موقت ۱۳۲ 
به ۳۳ کیلوولت رودبند نیز به صورت GIS دائم 
احداث شود. از جمله موانعی که مانع از انجام 
این اقدامات شده موضوع تملک زمین در دزفول 
است و نشست مربوطه نیز برای برطرف کردن این 
مشکل و واگذاری زمین به شرکت برق منطقه ای 
خوزستان بوده برگزار و مقرر شد که زمین های 
مورد نیاز برای توسعه و بهینه سازی پست های 
مذکور به برق منطقه ای خوزستان تحویل داده 
شود. تعامل و همکاری میان سازمان ها و پیگیری 
رفع این مشکلات از جمله موضوعاتی بود که در 
این نشست مورد تاکید قرار گرفته است. بازدید 
از ۳ پست مذکور و بررسی وضعیت آنها از دیگر 
برنامه های محمود دشت بزرگ مدیرعامل شرکت 

برق منطقه ای خوزستان در دزفول بوده است.

تاکید بر برگزاری هرچه باشکوه تر 
بیست  و  چهارمین جشنواره خیرین 

مدرسه ساز استان گیلان
نوسازی،  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
توسعه و تجهیز مدارس گیلان، روز شنبه مورخ 
ستاد  جلسه  آخرین  و  سومین   ،۱۴۰۱ آذرماه   ۵
خیرین  چهارمین جشنواره  بیست  و   هماهنگی 
دقیق  مهندس  حضور  با  استان  مدرسه ساز 
رئیس  میرمسعودی  مدارس،  نوسازی  مدیرکل 
کارگر  زره  حسین  ساز،  مدرسه  خیرین  مجمع 
معاون پژوهش، برنامه ریزی و توسعه منابع اداره 
کل آموزش و پرورش استان و سایر اعضای ستاد 
برگزار شد.  مدیرکل  دفتر  در  برگزاری جشنواره 
مهندس علی دقیق مدیرکل نوسازی، توسعه و 
تجهیز مدارس استان در این جلسه ضمن تقدیر 
و تشکر از فعالیت های انجام شده، برگزاری هرچه 
باشکوه تر جشنواره را تاکید و اظهارد داشت: اعضای 
ستاد برگزاری جشنواره بصورت جهادی پیشبرد 
اهداف جشنواره را به هیچ مساله و مشکلاتی گره 
نمی زنند، بلکه  با تمام توان، تلاش می کنند تا 
مسیر تحقق اهداف متعالی در حوزه توسعه زیر 
ساخت های آموزشی استان هموار شود. وی با 
بیان اینکه مدرسه سازی از ارزشمندترین اعمال 
خیر و مدرسه سازان از الگوهای رفتاری جامعه 
سرمایه  از  ساز  مدرسه  خیرین  افزود:  هستند، 
های معنوی و اجتماعی جامعه هستند و باید 
نمود. مدیرکل  آنان تجلیل  از  بصورت شایسته 
نوسازی مدارس گیلان در ادامه ضمن قدردانی 
از حمایت های دولت و همت و تلاش خیرین 
استان،  آموزشی  فضاهای  تجهیز  و  توسعه  در 
تصریح نمود: استان گیلان به همت این انسانهای 
عزیز در زمینه توسعه فضاهای آموزشی جایگاه 
مطلوبی دارد. وی در پایان ضمن تقدیر حمایت 
های استاندار فرهیخته از روند برگزاری جشنواره 
اظهار داشت: امسال جشنواره خیرین مدرسه ساز 
پروژه های  "تکمیل  رویکرد  با  گیلان  استان 
 ۱۰ تاریخ  در   " خیرین  توسط  دولتی  نیمه تمام 
آذرماه در سالن غدیر استانداری گیلان با حضور 
خیرین ارجمند و برخی از مسئولین ارشد کشوری 
و استانی برگزار خواهد شد. در ادامه سید احمد 
جشنواره  برگزاری  ستاد  دبیر  خورسند  قدسی 
تلاش  و  اقدامات  برنامه ها،  روند  از  را  گزارشی 
های صورت گرفته و شیوه برگزاری تشریح نمود. 
شایان ذکر است هریک از اعضای ستاد راهکارها 
و پیشنهادهایی جهت نحوه برگزاری جشنواره و 
رویکرد آن، نمایشگاه دستاوردهای خیرین مدرسه 
ساز و پیشنهادهای لازم جهت هرچه با شكوه تر 
برگزار شدن بیست و چهارمین جشنواره خیرین 

مدرسه ساز استان ارائه نمودند.

علیرضا عباسی با اشاره به ناآرامی های اخیر کشور، 
این جنگِ  داریم که  قرار  اظهار داشت: در جنگی 
روایت ها است، لذا لازم است رسانه های کشور در 
راستای روشنگری افکار عمومی، روایت گری درست 

و به موقع و درست داشته باشند.
وی در ارتباط با بیانیه مجلس  که در ناآرامی های 
اخیر توسط تعدادی از نمایندگان امضا شد گفت: 
این اقدام مجلس رای یا مصوبه نبود. بیانیه ای بود 

که من هم آنرا امضا کردم.
عباسی اضافه کرد: به دنبال اتفاقات دو ماه اخیر و 
حادثه شاه چراغ و اتوبان کرج، بیانیه ای در مجلس 
مطرح شد که اعتراض بود بر علیه حوادث تروریستی 
شیراز و البرز. این موضع گیری در بیانیه آمده که 
اعتراضات پدیرفته شدنی است ولی اقدام تروریستی 

قابل قبول نیست.
نماینده البرز ادامه داد: از اول مهر اتفاقاتی در 
تا  امینی  خانم  فوت  زمان  از  که  آمد  پیش  کشور 
امروز در شهرهای کشور، درگیری هایی ایجاد شد 
و مطمئنا درصد بالایی از آن به عملکرد منِ مسئول 
بستگی دارد که جای تردید نیست. بی شک مردم به 
عملکرد مسئولان کشور اعتراض دارند و باید عملکرد 
اصلاح شود. وی با عنوان اینکه مردم با نظام مشکل 
ندارند، افزود: باید نسبت به انتقادات مردم در مورد 
عملکرد مسئولان اقدام کرد. وضع موجود زندگی و 
معیشت مردم، وضع مناسب نیست و باید با تلاش 

مسئولان به سمت وضع مطلوب هدایت شود.
معترضان  سخنان  شنیدن  با  ارتباط  در  عباسی 
با  جلسه   ۴۰ حدود  ماه  مهر  ابتدای  از  گفت: 
آنها  از  تعدادی  که  داشتم  مختلف  دانشجویان 
آزادی  صحبت  دانشگاه  در  اینکه  بودند.  معترض 
باشد و به اجبار کلاس را تعطیل کند مسئله ای است 

که قابل قبول نیست.
وی با اشاره به انتقادات تند دانشجویان معترض 
گفت: نگران این انتقادات تند نیستیم چراکه باید 

نسبت به عملکرد خود این موارد را بپذیریم.
نماینده مجلس در ارتباط با مشکلات دانشجویان 
و  است  ما  فرزند  دانشجو،  کرد:  تصریح  معترض 
نسبت به آنهایی که معترض هستند وظیفه داریم 
گذشته  در  ولی  باشیم  آنها  درد  شنوای  گوش  که 
این کار را نکردیم اما از بیرون هم نباید کسی بیاید 
دانشجوی ما را کنترل کند. دانشگاه باید خود کنترلی 

داشته باشد.
این استاد دانشگاهی گفت: منِ استاد باید علاوه 
بر آموزش، ارتباط با دانشجو برقرار کنم و اساتید با 

شاگرد پروری در راستای حل مشکلات اخیر باشند.
وی در مورد دانشجویان ممنوع الورود گفت: باید 
تدبیر درستی اتخاذ شود که از ظرفیت دانشجو به 
عنوان موتور محرکه پیشرفت کشور حمایت شود. 
اگر پیشرفتی در کشور ایجاد شود از دانشگاه است 
بنابراین اختلال در دانشگاه، پیشرفت کشور را کند 
می کند لذا باید دانشجو و دانشگاه های کشور را 
فردای  مسئول  امروز  دانشجوی  چراکه  کرد  حفظ 

کشور است.
عباسی با عنوان اینکه صف اعتراض از اغتشاش 
جدا است، افزود: افرادی که با جان و مال مردم بازی 

می کنند حسابشان با مردم عادی جدا است.
وی  از  نقل  به  که  روایتی  مورد  در  نماینده  این 
منتشر شد مبنی بر اینکه "مردم تلفن همراه دارند 

پس رفاه دارند" توضیح داد: یکی از خبرنگاران در 
پیشرفت  از  آمار  و چند  ای کرد  مجلس مصاحبه 
با  را  جمله  یک  خبرنگار  ولی  کردم  مطرح  کشور 

شیطنت، انتخاب و تیتر کرد.
عباسی گفت: اینکه بگویم در رفاه مطلق هستیم؛ 
ادعایی است که تاکنون مطرح نکرده و نخواهم کرد. 
ولی در مقایسه با گذشته و کارهای انجام شده باید 

تفاوت ها را ببینیم.
نماینده البرز با عنوان اینکه سالانه ۶۷هزار مقاله 
چاپ  کشور  از  خارج  و  داخل  نشریات  در  علمی 
می شود، ادامه داد: اما آیا پیرو این ۶۷هزار مقاله، 
این  انجام می شود؟  کار علمی در کشور  ۶۷هزار 
مقاله ها چقدر در سفره مردم نقش دارد؟ لذا اگر 
بخواهیم تاثیر پژوهش های دانشگاهی را به نفع رفاه 

مردم هدایت کنیم باید تحقیقات "مساله محور" و 
در راستای رفع مشکلات مردم باشد. وی افزود: در 
دنیا بیش از ۲۰درصد از پژوهش ها تبدیل به ثبت 
اختراع می شود اما در کشور ما هنوز به درصد هم 
نمی رسد بنابراین باید در این حوزه ورود کرد و برای 

هیات علمی و دانشجوی دانشگاه ها کار کرد.
عباسی گفت: سال گذشته طرحی تصویب شد 
تحت عنوان طرح جهش تولید دانش بنیان. در  ۱۵ 
سال اخیر حدود ۳هزار شرکت دانش بنیان در کشور 
راه اندازی شده بود که گردش مالی این شرکت ها 
۳۰۰هزار میلیارد تومان برآورد شد. اگر در مجلس 
قانونی تصویب شود برای حمایت از افزایش شرکت 
های دانش بنیان، گردش مالی در کشور، افزایش 

خواهد یافت.

نماینده البرز در مجلس:

گوش شنوایی برای شنیدن درد دانشجویان نبودیم
نماینده مردم کرج فردیس و اشتهارد در مجلس شورای اسلامی در مورد دانشجویان ممنوع الورود گفت: باید از ظرفیت دانشجو به عنوان موتور 
محرکه پیشرفت کشور حمایت شود. اختلال در دانشگاه، پیشرفت کشور را کند می کند لذا باید دانشجو و دانشگاه های کشور را حفظ کرد چراکه 

دانشجوی امروز مسئول فردای کشور است.

دانشجو، 
فرزند ما 

است و نسبت 
به آنهایی 

که معترض 
هستند وظیفه 
داریم که گوش 

شنوای درد 
آنها باشیم ولی 
در گذشته این 
کار را نکردیم 

اما از بیرون 
هم نباید 

کسی بیاید 
دانشجوی ما را 

کنترل کند

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج تاکید کرد:
مدیریت شهری علت خشک شدن تعدادی از درختان بوستان ملی ایران کوچک را بررسی کند

خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج با اشاره به خشک شدن تعدادی از درختان چنار جهانشهر بوستان ملی ایران کوچک گفت: 
شهردار کرج هر چه سریعتر علت خشک شدن و حمله آفات به تعدادی از درختان چنار بوستان ملی ایران کوچک بررسی کند.

علی ذبیحی در نطق پیش از دستور هشتاد و دومین جلسه رسمی شورای اسلامی شهر که با حضور شهردار کرج، معاونین و 
مدیران شهری برگزار شد، ضمن تبریک هفته بسیج اظهار داشت: آرزومندم که تصمیمات شورای ششم به صورتی باشد که 

در پایان دوره مهر تائید مردم بر ذیل عملکرد شورای انقلابی حک شود.
خزانه دار شورای اسلامی شهر کرج ضمن تقدیر و تشکر از زحمات شهردار  درخصوص توزیع سبد کالا به تمامی پرسنل 
شهرداری که موجب رضایتمندی اکثریت پرسنل شده است، افزود: رسیدگی به وضعیت حقوق و معیشت کارمندان و کارگران 

شهرداری باید مورد توجه قرار گیرد در این راستا از اقدام شهردار در خصوص توجه به معیشت کارکنان تشکر می کنم.
ذبیحی در بخش دیگری از سخنانش تصریح کرد: مدتی است تعدادی از درختان چنار بوستان ملی ایران کوچک دچار مشکلاتی 
از قبیل خشکی، بیماری و حمله آفات شده اند و تنها راه حل بکار برده در خصوص این مشکلات قطع بخشی از درختان آسیب دیده در 
جهت جلوگیری از سقوط و آسیب های ناشی از آن توسط سازمان سیما منظر، است بطوری که تنها چهار اصله درخت با قطر بن تا ۸۰ سانتی متر در سال جاری 

قطع شده است و طی بررسی انجام شده دست کم ۱۰ اصله درخت دیگر با همین شرایط در معرض قطع شدن قرار دارند.
عضو هیئت رئیسه شورای اسلامی شهر کرج تاکید کرد: سوال اینجاست که آیا این تنها راه حل ممکن است ؟ یعنی باید صبر کرد تا تمامی درختان چنار 

جهانشهر که یکی از مهمترین عناصر هویتی این منطقه  هستند به این سرنوشت دچار شوند؟
وی خاطرنشان کرد: در دنیای امروز راه حل علمی در خصوص مبارزه با آفات و بیماری های این درختان چند ۱۰ساله وجود ندارد؟ نمی توان شرایطی علمی را 
برای آبیاری این درختان با توجه به شرایط فصل تابستان در چند سال اخیر که شهر کرج دمای بالای ۴۵ درجه سانتیگراد را تجربه می کند پیشنهاد داد تا کمتر 
دچار تنش گرمایی که سبب خشکی این درختان و تبدیل آن ها به میزبان راحتی برای آفات می گردد، شوند؟ آیا علم و اصول و راهکارهای علمی در سازمان 

سیما و منظر جای خود را به تجربیات سال های دور در مساله ی حفظ و نگهداری فضای سبز داده است؟
ذبیحی اذعان کرد: باید روش حفظ و نگهداری فضای سبز کلانشهر کرج مطابق شرایط اقلیمی امروز و آینده این منطقه به روز شده و از متدهای روز دنیا در 
این زمینه استفاده گردد که این امر میسر نیست مگر با تشکیل جلسات و کارگروه های مشترک با یکی از علمی ترین و قدیمی ترین مراکز آکادمیک کشور که 

اتفاقا در شهر کرج قرار دارد یعنی پردیس کشاورزی دانشگاه تهران.

نماینده کرج:
۸ میلیون خانواده در ایران مستأجر هستند

نماینده کرج، فردیس و اشتهارد گفت: ما در کشور ۲۸ میلیون خانوار داریم که از این تعداد هشت میلیون خانوار مستأجر هستند.
علیرضا عباسی در نشست با اصحاب رسانه استان که در اداره کل ورزش و جوانان برگزار شد با اشاره به وقایع دو ماه اخیر کشور، 
گفت: مسائلی که در این مدت در کشور رخ داده و تا امروز در شهرهای مختلف ادامه داشته است درصد بالایی به عملکرد ما 

مسئولین مرتبط است. مردم نسبت به عملکرد مسئولین اعتراض دارند ولی با نظام مشکلی ندارند.
عباسی تشییع جنازه شهید سلیمانی در سال ۹۸ را یکی از نمودهای علاقه مردم به نظام دانست و گفت: مردم نسبت 
به عملکرد مسئولان انتقاداتی دارند که باید نسبت به آن اقدام کنیم. وضع موجود ما مناسب نیست و باید برای رسیدن به 

وضعیت مطلوب تلاش کنیم.
وی در پاسخ به یکی از خبرنگاران درباره بیانیه مجلس در قبال اتفاقات اخیر، گفت: بعد از واقعه تروریستی شاه چراغ و 

اتفاقات اتوبان کرج-تهران مجلس یک موضعگیری در خصوص آنها داشت.
عباسی با بیان اینکه اعتراضات پذیرفته است ولی نمی توانیم بر روی کار کسانی که اقدامات تروریستی انجام می دهند و پاسگاه آتش 

می زنند چشم ببندیم، افزود: بیانیه مجلس هم درباره همین بود.
وی در خصوص مصاحبه ای که اخیراً از او منتشر شده و در آن عنوان شده که چون مردم تلفن همراه دارند وضعیت خوبی دارند هم اظهار کرد: درست است 
که بین وضعیت موجود و وضعیت مطلوب فاصله وجود دارد اما باید وضعیت کنونی را با گذشته قیاس کنیم و اگر نعمتی داریم که داریم شکر نعمت کنیم. 
در آن مصاحبه من چند آمار در عرصه علمی، فناوری، خدمات رسانی، هسته ای و ... عنوان کردم که در آن پیشرفت داشته ایم که از تمام این آمار یک آمار 

انعکاس بیشتری داشت.
نماینده کرج، فردیس و اشتهارد درباره وضعیت مسکن در کشور هم گفت: ما در کشور ۲۸ میلیون خانوار داریم که از این تعداد هشت میلیون خانوار مستأجر 
هستند. متأسفانه در کل هشت سال دولت قبل ۱.۲ میلیون مسکن ساخته شد که آن هم بنیاد مسکن ساخت. این همسان نبودن عرضه و تقاضا باعث آشفتگی 
در بازار مسکن شده است. مجلس برای این موضوع برای وارد چرخه شدن دو میلیون مسکن خالی در کشور بحث مالیات بر خانه های خالی را تصویب کرد. 

علاوه بر این طرح جهش تولید مسکن هم مصوب شد تا قیمت زمین از قیمت مسکن خارج شود و دولت به ساخت یک میلیون خانه در سال موظف شد.
وی در خصوص وضعیت دانشگاه ها و دانشجویان در این مدت هم گفت: دانشجو فرزند ماست و وظیفه ما این است که با دانشجویان معترض و حتی آنهایی 

که شعار می دهند صحبت کنیم و درد آنها را بشنویم. دانشگاه هم باید خودکنترلی داشته باشد و از بیرون برای آن تصمیم گرفته نشود.

رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای شهر قم:

 رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر قم 
گفت: با توجه به افزایش جمعیت منطقه پردیسان در آینده ای 
نزدیک خط B مترو یک خط سنگین بوده و باید در حد خطوط تهران 

به آن نگاه کنیم.
روح الله امرالهی در شصت و یکمین جلسه رسمی و علنی شورای 
اسلامی شهر قم، بازنگری طرح جامع مطالعات حمل ونقل شهری 
قم را موردبررسی قرارداد و اظهار داشت: این بازنگری بعد از ۱۵ سال 
انجام و چالش های مختلفی داشته و طی این ۱۵ سال گذشته بیش 

از ۹۰ درصد معابر شهر تکمیل شده است.
وی توسعه معابر شهر را قابل تقدیر دانست و افزود: کار اصلی 
تکمیل  به  همه جانبه  باید  امروز  و  انجام شده  شهر  معابر  ایجاد 
طرح های پیشنهادی در طرح جامع توجه کنیم و فقط تنها خیابان 
اصلی و ضروری شهر که تکمیل نشده عمار یاسر است و بر اساس 

همین موضوع بر اجرای همه جانبه بقیه طرح تأکیدداریم.
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر قم 
بر تبدیل رودخانه به موزه پدافندی اشاره کرد و گفت: وقتی تمام 

طرح ها همه جانبه دیده شود، می توانیم بر روی سیما و منظر شهری 
در بلوار شهید سردار سلیمانی کارکرده و رودخانه را با کاربری موزه 
پدافندی ببینیم و بر روی دو سطح شده بلوار امام موسی صدر 

برنامه ریزی کنیم.
وی با تأکید بر تغییر معبر رودخانه به بلوار شهید سردار سلیمانی 
باید  اما  برود  بکار  تعبیر  این  اسناد  تمام  در  باید  کرد:  تصریح 
ملاحظات مشاور را نیز در حفظ ایمنی مسیر در نظر بگیریم و در 
نظر داشته باشیم به هرحال این مسیر رودخانه بوده و شورای عالی 

ترافیک کشور به این موضوع توجه می کند.
امرالهی به چالش های اجرای خط B مترو نیز توجه کرد و گفت: 
اجرای خط B مترو یک سند است و این سند تاریخ شهرسازی شهر 
را رقم میزند، زیرا سه نظام حرکتی، کالبدی و عملکردی دارد و اگر 
ما در نظام حرکتی درست عمل نکنیم دو نظام بعدی دچار مشکل 

خواهد شد.
وی افزایش جمعیت منطقه پردیسان را در چند سال آینده یادآور 
شد و بیان کرد: با توجه به ساخت مسکن ملی در پردیسان، در 

آینده ای نزدیک جمعیت این منطقه به عددی بالغ بر ۴۰۰ هزار نفر 
خواهد رسید و امکان تبدیل این منطقه به شهر وجود دارد که 

ساخت مترو با توجه به شرایط پردیسان ضرورت دارد.
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر قم 
آینده ای  این منطقه در  افزایش جمعیت  با توجه به  تأکید کرد: 
نزدیک خط B مترو یک خط سنگین بوده و باید در حد خطوط تهران 
به آن نگاه کنیم و اجرای بی آر تی نیز با همین افق دیده شده است و 

زیرا توسعه شهر در آینده در منطقه پردیسان خواهد بود.
شاید به علت هزینه سنگین اجرای مترو مجبور به کنار گذاشتن 

آن شویم
وی اجرای خطوط مترو به علت هزینه سنگین آن را موردتوجه 
قرارداد و گفت: شاید به علت هزینه سنگین اجرای مترو مجبور به 
کنار گذاشتن آن شویم و برای همین باید سایر مدهای حمل ونقلی 
نفر می رسد،  میلیون  دو  به  به زودی  که  قم  برای جمعیت شهر 
دیده شود و برای مدیریت شهر در آن زمان باید امروز تدابیر لازم 

اندیشیده شود.
کاملاً  نگاهی  قم  شهر  برای  نمی توانیم  داد:  ادامه  امرالهی 
انسان محور یا خودرو محور داشته باشیم و باید دوجانبه به این شهر 
نگاه کنیم، زیرا شهر بسیار توسعه یافته و بسیاری از طرح ها اجراشده 
است و نمی توانیم آن را با شهرهای کوچک و دارای زیرساخت های 

مناسب مانند هلند مقایسه کنیم.
وی به اعتراض معاون حمل ونقل و ترافیک شهرداری قم مبنی بر 
دیده نشدن مسائل ایمنی در تصمیم گیری ها اشاره کرد و گفت: در 
این شهر عقب افتادگی های با قدمت ۵۰ سال وجود دارد و مشکلات 
اجازه انجام بعضی از کارها را به ما نمی دهد و باید در نظر بگیریم 
تا زمانی که قیمت سوخت واقعی نشود نمی توانیم شهروندان را به 

استفاده از حمل ونقل عمومی وادار کنیم.
رئیس کمیسیون شهرسازی و معماری شورای اسلامی شهر قم 
ادامه داد: با توجه به زائر محور بودن شهر قم، نمی توانیم الگوهایی 
مانند شهر اصفهان یا تبریز را برای قم ببینیم و باید شهر قم را مانند 
شهر مشهد ببینیم، زیرا زنده بودن و پویایی شهر برای حضور زائر 

است و باید طراحی ها در شهر قم دو زمانه انجام شود.
وی با یادآوری دوباره موقعیت شهر قم در پایان تأکید کرد: با 
توجه به شرایط قم نمی توانیم شهر قم را تک بعدی دید و باید دو 
زمانه دیده شود و برای تمام روزهای پیک و خلوت شهر برنامه داشته 

باشیم و نگاه همه جانبه به این شهر کنیم.

و تاریخ شهرسازی قم را رقم خواهد زد خط B متر


